

上海交通大学国际本科生汉语补习申请书

SJTU Application Form for Chinese Language Courses

申请日期 Application Date :	申请编号 Application Number :
-------------------------	---------------------------

一、申请人信息 Applicant Information

护照姓名 Passport Name :	
国籍 Nationality :	
护照号码 Passport Number :	
申请专业 Major:	
现有汉语水平 Current Chinese Language Proficiency:	
电子邮件 Email :	

二、汉语补习申请须知 Notification for SJTU Chinese Language Courses

1. 目前仅限汉语水平未达到入学要求，但符合国际本科生中文授课项目其他申请条件的申请者可申请上海交通大学国际本科生汉语补习项目。

SJTU Chinese Language Courses are designed for applicants who meet all other requirements of SJTU Undergraduate Programs in Chinese except for Chinese language proficiency certificate.

2. 上海交通大学将根据综合成绩对申请者择优发放有条件录取。

The conditional admission decision for SJTU Undergraduate Program with Chinese Language Courses will be based on a comprehensive evaluation.

3. 获得有条件录取资格的学生，将在上海交通大学指定的院校进行一年本科预备阶段的补习课程，按要求完成一年汉语及相关课程学习，通过结业评审，同时达到我校对 HSK 的成绩要求及其他入学要求，即可升入上海交通大学攻读本科学位。

Students with conditional admission should study at the university or school designated by SJTU to complete your one-year Chinese language courses and other major related courses. Students will be able to be enrolled in SJTU to pursue bachelor's degree after they complete the one-year study, pass

the evaluation by the designated school, and meet HSK requirements and other entrance requirements from SJTU.

4.如未达到汉语补习课程要求， 我校有权取消申请人入学资格。

SJTU reserves the right to cancel students' conditional admissions if they fail to meet the requirements for the one-year courses studying.

5.除奖学金学生外， 其他申请者需自行承担一年汉语补习学习相关费用。

Except for scholarship students, all tuition, accommodation and other expenses for the one-year courses will be at student's own cost.

我已充分了解申请要求。

I have read and agreed to all requirements for application of SJTU Pre-university Chinese Language Courses.

签名 Signature: